

主辦



資助



場地



2018-2019 全港小輪車分齡賽

比賽方式及規則	比賽以國際單車聯盟(UCI)小輪車賽道競速賽方式及規則進行
獎項	1. 每回合每組前三名可獲個人獎牌
備註	<ol style="list-style-type: none">1. 參加者必須配戴Full Face護面頭盔及鬆身長袖衣物參賽2. 參加者如穿戴護甲，必須穿著於賽衣裡面3. 參加者於比賽中，如有任何財物損失或受傷，大會不會作出賠償4. 如裁判長或主辦單位對參加者的年齡有懷疑，裁判長或主辦單位有權在核實才頒發獎狀，如已頒發獎狀裁判長或主辦單位有權要求得獎者繳回獎狀5. 每組比賽人數最少5人，如人數不足5人將與其他組別合併6. 女子組比賽人數最少5人，如人數不足5人將與其他女子組別合併
惡劣天氣及特別事故安排	<p>如遇上香港天文台於比賽前3小時宣告發出紅色或黑色暴雨警告訊號，3號颱風訊號或以上，當日比賽將會取消。</p> <p>當天文台發出雷暴警告後，主辦單位即時查閱天文台網頁，如比賽場地十五公里範圍內在過去三十分鐘內並無閃電記錄，大會將會視乎實際天氣情況，在適宜情況下如常比賽，主辦單位將會向參加者發出廣播，通知有關事宜，參加者可自行決定是否繼續進行比賽。主辦單位亦會不時查閱天文台網頁，當比賽場地十五公里範圍內出現閃電記錄或在大會認為不適宜比賽的情況下，主辦單位將中止比賽，各參加者必須立即返回起/終點或任何安全地方等候進一步消息。如附近有建築物，應躲進建築物內。切勿站立於山頂或接近導電性高的物體。樹木或桅杆容易被閃電擊中，應盡量遠離。閃電擊中物體後，電流會經地面傳開，因此不要躺在地上，潮濕地面尤其危險。應該蹲著並盡量減少與地面接觸的面積。</p> <p>任何即場發生之事故引致比賽不適宜繼續進行，例如嚴重意外發生後救傷人員執行工作時導致比賽場地持續受阻礙，經裁判團與主辦單位商議後有權中止或取消比賽。凡因天氣問題或上述情況取消比賽，主辦單位不會另行安排，所繳報名費概不發還。</p>
查詢	<p>中國香港單車總會有限公司 秘書處辦公室</p> <p>電話：2504 8176 傳真：2834 3715</p> <p>電郵：ivan.lee@cycling.org.hk 網址：www.cycling.org.hk</p> <p>Facebook：http://www.facebook.com/hkboxpark</p>

主辦



資助



場地



2018-2019 全港小輪車分齡賽

Regulation	UCI BMX race rule and regulation will be applied
Prize	Medals will be awarded to winners of first three places for each category
Remarks	<ol style="list-style-type: none">1. Participant must wear full face helmet and loose fitting long-sleeved shirt.2. The organizer will not be responsible for any personal belongings and property losses and/or damages, or any bodily injuries.3. Race entry fee is not refundable for absentee.4. Should there is enquiry about the age of any participant; Organizer and the Chief Commissaire has all the full right to verify the age enquiry before prize presentation. Organizer the Chief Commissaire also has all the full right to forfeit any prize being presented should age enquiry stand confirmed for the said prize.
Bad Weather & Emergencies Arrangement	<p>3 hours prior to the gathering, the red/ black rainstorm warning, and typhoon signal no. 3 or above has been in force by Hong Kong Observatory, the race will be cancelled. Once the thunderstorm warning come in force by the Hong Kong Observatory, Organizer will check the homepage of Hong Kong Observatory. If no lightning record has been reported within a 15 km range of the venue over the past 30 minutes, the venue will be opened as usual, given that it is suitable for race under the actual weather condition, with the Organizer attended. Announcement will be made informing the participants of the subject matter. Participants could, at their own discretion, decide to continue the race or leave the venue. The Organizer will keep checking the online lightning information. Once lightning is recorded within a 15km range of the venue or it is no longer suitable for race, the venue will be closed immediately and participants shall leave the venue and go to the safe place immediately for further advice. Seek shelter in buildings if any. Do not stand on hill tops or near any highly conductive objects. Keep away from trees or masts which are likely to be struck by lightning. Since lightning current is conducted away through the ground, you should not lie down especially when the ground is wet. Instead you should crouch down to minimize the area in contact between you and the ground.</p> <p>Any incident taken place on spot caused the interruption of the race such as the venue have been extendedly engaged by the paramedic for the serious accident, race will be cancelled after discussion of the Commissaire Panel and the Organizer. Cancellation due to the weather conditions and the above reasons will not be replayed and refunded.</p>
Enquiry	<p>The Cycling Association of Hong Kong, China Limited Tel. : 2504 8176 Fax : 2834 3715 Email : ivan.lee@cycling.org.hk Website : www.cycling.org.hk Facebook : http://www.facebook.com/hkbnmxpark</p>